

COMMUNIQUÉ RADIO-PRESSE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative invite les candidats des listes d'attente déclarés définitivement admis au concours de formation pour le recrutement de quinze (15) élèves Ingénieurs des Travaux de la Météorologie et de (45) élèves Techniciens de la Météorologie à l'École Nationale Supérieure Polytechnique de l'Université de Maroua pour le compte de l'année académique 2017/2018, à se présenter dans cet établissement, Département de Climatologie, Hydrologie et de Pédologie (Kousseri) pour les modalités d'inscription dès la diffusion du présent communiqué.

Il s'agit de :

- ÉLÈVE INGÉNIEUR DES TRAVAUX DE LA MÉTÉOROLOGIE
 - NGONO TSIMI DEPAOUE
- ÉLÈVE TECHNICIENS DE LA MÉTÉOROLOGIE
 - FUHEU FABRICE MARRADAS
 - FOTSO SIMPLICE
 - GUEMGNE KENGNE JESSICA DIANE

Ampliations :

- MINFOPRA/DDRHE/CELCOM
- MINESUP/UMa/ENSPM
- TTES. DEL. REG/MINFOPRA
- AFFICHAGE/CHRONO

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative



JOSEPH LE

PRESS-RELEASE

The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby invite the following candidates on the waiting lists who were declared successful in the training competitive examination to recruit **15 (fifteen) student Assistant Meteorology Engineers** and **45 (forty-five) student Meteorology Technicians** into the National Advanced School of Engineering of the University of Maroua for the 2017/2018 academic year, to report at the National Advanced School of Engineering of the University of Maroua, Department of Climatology, Hydrology and Pedology (Kousseri) for registration formalities as from the date of signing of this press-release.

They are:

- STUDENT METEOROLOGY ENGINEER
 - NGONO TSIMI DEPADOUE
- STUDENT METEOROLOGY TECHNICIANS
 - FUHEU FABRICE MARRADAS
 - FOTSO SIMPLICE
 - GUEMGNE KENGNE JESSICA DIANE

Copies:

- MINFOPRA/DDRHE/CELCOM
- MINESUP/UMa/ENSPM
- ALL. REG. DEL. /MINFOPRA
- NOTICE BOARD/FILE



Joseph Le